
 

                   SYNOPSIS OF SESSION MEETING OF JANUARY 9, 2023 

*Church Treasurer, Board of Managers and Session are continuing to work on    
  compiling the 2023 church budget. 
 
*2023 Annual General (Zoom) Meeting will be held on March 26th at 2:00 PM.  

All ministries/groups are reminded to submit their reports with translation to 
Rev. Morgan Wong by February 26th for assembling, and printing, and hopefully 
copies of the 2023 Annual Report could then be circulated/distributed to 
members and adherents by March 19th. 
 

* Church Theme for 2023 is “Count Your Blessings” based on Psalm 127:1, 
“Unless the Lord builds the house, those who build it labor in vain. 
  Unless the Lord guards the city, the guard keeps watch in vain.” 
 
* Next Board of Managers Meeting is on January 17, 2023. 
 
* Next Presbytery Meeting is on January 17, 2023. 
 
*Next Session Meeting is on February 6, 2023. 
 
* Presbyterian Church in Canada (“PCC”) 

Online zoom course of “Making Lifelong Faith Formation a Reality in Your 
Church.” Held Wednesday, January 25, Tuesday, February 14; Wednesday, 
March 22, 2023. Cost and registration details are available on PCC website. 

 
*Westminster Presbytery-Two Conferences: 
 
1. Mission Central SERVE (in person) Conference is on the weekend of January  
27 -29, 2023 at the Vancouver Convention Centre starting at 6:00 pm.  Tickets are 
$12.00  (20% discount for groups of 10 or more). This conference was formerly 
known as “Missions Fest Vancouver.” There will be over 100 mission agencies,  
40 + seminars available for you to attend. Registration: 604-524-9944 or online at: 
office@missioncentral.ca; and                                                                                  

 

2. Mission Central CREATE conference: also on the same weekend of January   
27-28, 2023 at the Vancouver Convention Centre. A conference for Christian 
creatives and those who love art. This year’s conference is primarily oriented to 
film arts, viewing of selected films, workshops and plenary speakers. Conference 
registration is $45.00 for all events. Pricing Option:  Individual films @$10.00, 
Open Plenary and Opening Film-$15.00, Closing Plenary and Closing Film- $15.00. 
Tickets available online. 
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2023年 1月 9日堂議會會議摘要 

 
*教會財政、值理會和堂議會繼續努力在預備 2023 年度教會財政預算。 

 
*2023 年年度 <教友大會>  將於 3 月 26 日下午 2:00 藉著 ZOOM舉行。 

請各事工/小組在 2 月 26 日之前將報告及翻譯版提交給 黃鼎盛牧師進行彙編

和印刷，並希望在 3 月 19 日之前派發給眾會友。 

 
* 2023 年的教會主題是“數算主恩”，基於詩篇 127:1， 

“若不是耶和華建造房屋，建造的人就枉然勞力；若不是耶和華看守城池，

看守的人就枉然警醒。” 

 
* 下一次堂務委員會會議將於 2023 年 1 月 17 日舉行。 

 
* 下一次區議會會議將於 2023 年 1 月 17 日舉行。 

 
*下一次堂議會將於 2023 年 2 月 6 日舉行。 

 
* 加拿大長老會 (“PCC”) 

“在您的教會中實現終生信仰的形成”互聯網課程於 1 月 25 日, 2 月 14 日及   

3 月 22 日，星期三, 舉行。費用和註冊詳細信息可在 PCC 網站上找到。 

 
*西敏治區議會 - 兩次會議： 

 
1. Mission Central SERVE（實體）會議將於 2023 年 1 月 27 日至 29 日週末

下午 6:00 在溫哥華會議中心舉行。票價為 12.00元（10 人或以上的團

體可享受 20% 的折扣）。這次會議以前被稱為“Missions Fest 

Vancouver”。屆時將有超過 100個宣教機構，40多個研討會供您參

加。註冊：604-524-9944 或在線：office@missioncentral.ca；和 

 
2. Mission Central CREATE 會議：也在 2023 年 1 月 27 日至 28 日的同一周

末在溫哥華會議中心舉行。為基督教創意人士和熱愛藝術的人舉辦的

會議。今年的會議主要面向電影藝術、精選電影的觀看、研討會和全

體會議發言人。所有活動的會議註冊費為 45.00 元。定價選項：個人影

片@10.00 元，公開全體會議和開幕影片 - 15.00美元，閉幕全體會議和

閉幕影片 - 15.00 元。門票可在線上購買。 


